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Abstract (en)
The system comprises a cylindrical support (1) covered by an absorbent cover (2). A cylindrical handle (3) is perpendicular to the support. The
support has a conduit (4) with several holes (6) capable of distributing a mixture of water and detergent along the cover. The conduit in the tubular
support has inside a filling material (10) defining the conduit a central inlet channel (11). The handle has a pump (8) connected at one end to the
conduit and at the other end, only during pumping, to a portable reservoir (9) containing the liquid.

Abstract (fr)
L'invention est relative à un dispositif pour le mouillage des vitres du genre comportant un support (1), une enveloppe hydrophile (2), recouvrant
partiellement ou totalement ledit support, et une poignée de préhension (3). Le dispositif selon l'invention se caractérise essentiellement en ce que :
le support (1) comporte un conduit ( 4 ) pourvu d'une pluralité de trous ( 6 ) aptes à distribuer le liquide de mouillage le long de l'enveloppe (2); la
poignée (3) comporte un moyen de pompage (8) relié, à une extrémité, au conduit (4) et, à l'autre extrémité, à un réservoir portable (9), contenant le
liquide de mouillage, fixé au corps de l'utilisateur. <IMAGE>
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